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Polisten kaçak
alkol operasyonu
Afyonkarahisar’da bir eve baskın
düzenleyen polis 21 litre kaçak
alkol ele geçirdi.>>3’TE

Hafif ticari araç patpatla
çarpıştı: 2 ölü, 2 yaralı //3

Hapis cezası ile aranan
şahsı polis yakaladı

Afyonkarahisar’da trafik güvenliği-
ni tehlikeye sokma suçundan 1 yıl
7 ay hapis cezası ile aranan şahıs
polis tarafından yakalandı. >>5’TE

Şampiyondan
Başkan Öztaş’a ziyaret

Gaziantep'te düzenlenen Türkiye
Minikler Karate Şampiyonası'nda 2014
doğumlu kategorisinde yarışan
Sandıklı’lı Sporcu Mustafa Eren
GÜDER, Kata dalında Türkiye
şampiyonu oldu. Güder, Başkan Adnan
Öztaş’ı makamında ziyaret etti. >>7’DE

Polis, tefecilikle 25 milyonluk
vurgun yapan 9 kişiyi yakaladı
Afyonkarahisar ve Muğla’da tefecilik yaparak elde
ettikleri yaklaşık 25 milyon TL değerindeki mal varlık-
larını aklayan 9 şahıs polis tarafından yapılan başarılı
operasyonla yakalandı.>>3’TE

DİN GÖREVLİLERİ ARASINDA YAPILAN
YARIŞMANIN BİRİNCILERI BELLİ OLDU

Düzensiz göçmen operasyonunda
3 kişi gözaltına alındı
Afyonkarahisar’da aracı ile düzensiz göçmenleri taşıyan şahıs
ile araçta bulunan 2 düzensiz göçmen gözaltına alındı. >>2’DE

RSP’de meslek
tanıtımları
devam ediyor
Özel AOSB Rahmiye Sare Palalı
Teknik Koleji Öğrencilerine özel
meslek ve üniversite tanıtımlarına
devam ediyor.>>2’DE

Muhtarlar toplantısı gerçekleştirdi
Afyonkarahisar İhsaniye
ilçesine bağlı merkez ve
köy muhtarları toplantısı
Kaymakam İsmail Bildirici
başkanlığında gerçek-
leştirildi.>>2’DE

Afyonkarahisar’da
Diyanet İşleri Başkanlığı
tarafından düzenlenen
‘Etkili Hutbe Sunumu,
Ezan Güzel Okuma ve
Hadis-i Şerif Ezberleme’
yarışmasının birincileri
açıklandı. >>5’TE

“Bağımlılıkla
Mücadele”
konferansı
düzenlendi

İYİ Parti Genel Başkan Yardımcısı ve Afyonkarahisar Milletvekili
Hakan Şeref Olgun, TBMM Genel Kurulu'nda konuşma yaptı.
Olgun, yaptığı konuşmada tarım ve hayvancılıkta dışa bağımlı hale
gelindiğini ifade ederek, Kontrolsüz ithalat nedeniyle yerli üretimin
azaldığını belirtti. >>5’TE

“Kontrolsüz ithalat
nedeniyle yerli
üretim azaldı”

Jeotermal sera temsilcilerine

eğitim verildi
Afyonkarahisar Tarım ve Orman

İl Müdürlüğü tarafından
Sandıklı’da jeotermal sera

temsilcilerine eğitim verildi.
3’TE

Minikler okuma yazma öğrenmenin
mutluluğunu yaşadı >>7’DE

Milletvekili Olgun,
AK PARTİLİ VEKİLLER
YATIRIMLAR İÇİN KOLLARI SIVADI

AK Parti Milletvekilleri
İbrahim Yurdunuseven,
Ali Özkaya ve Hasan
Arslan Afyonkarahisar
başta olmak üzere ilçe
ve beldelere yapılacak
yatırımlar için
kolları sıvadılar.

Afyonkarahisar Ak Parti Milletvekilleri, Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanı Mehmet
Özhaseki'yi, Sağlık Bakan Yardımcısı Hüseyin Kürşat Kırbıyık'ı ve Toprak Mahsulleri Ofisi
Genel Müdürü Ahmet Güldal makamında ziyaret ettiler. Ziyaretlerde Afyonkarahisar’da

devam eden projeler hakkında ve şehrin ihtiyaçları için taleplerini ilettiler. AK Parti Milletvekili Ali
Özkaya’nın sosyal medya üzerinden yaptığı açıklamada “Değerli Bakanımız, Sağlık Bakan
Yardımcımız ve TMO Genel Müdürümüzü ziyaret ettik. İlimize, ilçe ve beldelerimize verdiği
destekler ile projeler hakkında görüş alışverişinde bulunduk. Kendilerine vermiş oldukları
dolayı teşekkür ederiz” dedi.>>İBRAHİM ARTIÇ

Afyon Kocatepe
Üniversitesi (AKÜ)
Sağlık Kültür ve Spor
Daire Başkanlığı (SKS)
tarafından “Bağımlılıkla
Mücadele” konferansı
düzenledi.>>8’de

BAŞKAN BURCU KÖKSAL,
OSB YÖNETİMİNİ AĞIRLADI
Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı Bekir Yeşilay ve yönetim kurulu
üyeleri, Afyonkarahisar Belediye Başkanı Burcu Köksal’a hayırlı olsun ziyaretinde
bulundu. Samimi sohbet havasında geçen ziyarette önemli konular değerlendirildi.

Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi Yönetim
Kurulu Başkanı Bekir Yeşilay, Bölge Müdür Vekili Elif
Zincir, Yönetim Kurulu Üyesi Ali Rıza Gürakar,

Denetim Kurulu Üyesi İbrahim Savrukoğlu ve İmar ve Ruhsat
Sorumlusu Gökhan Kıl, Belediye Başkanı Burcu Köksal’ı
makamında ziyaret ettiler. Nazik ziyaretlerinden dolayı
Organize Sanayi Bölgesi yönetimine teşekkür eden Başkan
Köksal, Afyonkarahisar için birlikte en iyi şekilde hizmet vere-
ceklerini ifade etti. Belediye Başkanı Burcu Köksal, Organize
Sanayi Bölgesine Belediye olarak her zaman destek verm-
eye hazır olduklarını söyledi. Sanayi ve sanayicinin yanında
olduklarını ifade ederek, OSB Başkanı Bekir Yeşilay ve yöne-
tim kurulu teşekkür etti.

OSB Yönetim Kurulu Başkanı Bekir Yeşilay ise Başkan Köksal’a
hayırlı olsun dileklerini ileterek, göstermiş olduğu misafirperver-
likten dolayı teşekkür etti. Başkan Yeşilay, Belediye Başkanı
Burcu Köksal’aAfyonkarahisar için yapacağı hizmetlerde kolaylıklar
diledi. Organize Sanayi Bölgesi ve Afyonkarahisar Belediyesi iş bir-
liğinde hem istihdam, hem de yatırımlar konusunda uyum içerisinde
çalışacaklarını söyledi. >>ANAHABER

“UYUM İÇERİSİNDE ÇALIŞACAĞIZ”

Emirdağ Belediyesi Zabıta Ekipleri,
halk sağlığını koruma ve tüketici
haklarını savunma amacıyla ilçe

genelindeki marketlerde kapsamlı
denetimler gerçekleştirdi.>>8’DE

Emirdağ Zabıtasından Marketlere Denetim
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“Toplu sözleşme hükümlerinin
yok sayılmasına karşıyız”

Türkiye Kamu –Sen Afyonkarahisar İl Temsilcisi
Mehmet Ali Öztürk, Tasarruf genelgesi ve memurların

beklentileriyle ilgili basın açıklaması yaptı.

Kamu kaynaklarının tasarruflu kullanıl-
masına destek verdiklerini söyley-
erek sözlerine başlayan Türkiye

Kamu –Sen Afyonkarahisar İl Temsilcisi
Mehmet Ali Öztürk, “Ancak tasarruf
tedbiri adı altında çalışanlarımızın
kazanılmış haklarının kısıtlanması-
na, toplu sözleşme hükümlerinin
yok sayılmasına karşıyız.
Enflasyon yüksek seyrini koruyor.
Kamu çalışanlarının ve memur
emeklilerinin alım gücü her geçen
gün düşüyor. Maaşlar enflasyon
karşısında eriyor. Bizler, emekliler
başta olmak üzere çalışanlarımızın
ekonomik durumlarını iyileştirecek,
beklentilerini karşılayacak, verilen
sözlerin tutulduğu düzenlemeler bek-
liyoruz. Ama uygulama, ekonomideki
olumsuzlukları çalışanların haklarından
kısarak düzeltmek yolunda kurgulanıyor.
Geçtiğimiz günlerde kamuda tasarrufu
amaçlayan bir genelge yayınlandı. Kamu kay-
naklarının etkili ve verimli bir biçimde kullanılmasının ve
israftan kaçınılmasının yalnızca belli dönemler için değil
her zaman uyulması gereken bir kural olduğuna inanıy-
oruz. Bu çerçevede kamu kaynaklarının tasarruflu kul-
lanılmasına bizler de destek veriyoruz. Ancak tasarruf
tedbiri adı altında çalışanlarımızın kazanılmış haklarının
kısıtlanmasına, toplu sözleşme hükümlerinin yok sayıl-
masına karşıyız. Kamu çalışanlarının haklarına yönelik
düzenlemelerin kamu bütçesine katkı yapmayacağı
aksine olumsuz sonuçlar doğuracağı inancındayız” şek-
linde konuştu.

“SERVİS HİZMETLERİNİN KALDIRILMAMASI
İÇİN YARGIYA BAŞVURDUK”

“Kamu çalışanlarımızın kazanılmış hakkı olan servis
hizmetlerinin kaldırılmasının önüne geçmek,
sendikacılığın geleceğini korumak ve toplu sözleşmenin
hukuki gücünün korunmasını sağlamak adına, bu hük-
mün iptal edilmesi için geçtiğimiz gün yargıya başvur-
duk” diyen Öztürk, “Özellikle kamuda servis hizmet-
lerinin kaldırılması hem ekonomik hem de hukuki boyut-
ları bakımından sorunlu bir uygulama olacaktır. Servis
hizmeti lüks değildir. Bir ihtiyaçtan doğmuştur. Ulaşımı
zor olan kurumlara erişimi kolaylaştırmak, verimliliği ve

etkinliği artırmak ve ulaşım giderlerinden tasar-
ruf etmek amacıyla getirilmiş bir uygula-

madır. Servis hizmetlerini kaldırdığınızda,
bu hizmetten faydalananlara toplu taşım

kartı verilecektir. Bunun bir maliyeti
vardır. Bazı kamu çalışanlarımız özel
araçlarını kullanmayı tercih edecektir.
Bu durumda hem ulaşım masrafları
devam edecek hem özel araçlar
nedeniyle şehrin trafiğine olumsuz
etkisi olacak hem de büyük oranda
dışa bağımlı olduğumuz akaryakıt
tüketimi artacaktır. Bu uygulamanın
ekonomik olarak hiçbir katkısı olmay-
acağı açıktır. Bunun yanında servis

hizmetlerine ve toplu taşım kartlarına
ilişkin olarak toplu sözleşme ve Kamu

Görevlileri Hakem Kurulu kararları
bulunmaktadır. Bu kararlar, başkaca bir

işleme gerek kalmaksızın uygulanırlar.
Dolayısıyla kanun hükmündedirler. Kanun

hükmündeki bir uygulamanın normlar hiyer-
arşisinde daha aşağıda bulunan genelge ile kaldırıl-

ması hukuki değildir. Kaldı ki, toplu sözleşme ile karar
altına alınmış bir konunun, tek taraflı olarak idari bir
kararla iptal edilmesi toplu sözleşmenin özerkliğine de
aykırıdır. O halde bütün toplu sözleşme hükümlerini
iptal etmek mümkün hale gelecek, toplu sözleşmelerin
hiçbir geçerliliği kalmayacaktır. Kamu çalışanlarımızın
kazanılmış hakkı olan servis hizmetlerinin kaldırıl-
masının önüne geçmek, sendikacılığın geleceğini koru-
mak ve toplu sözleşmenin hukuki gücünün korunmasını
sağlamak adına, bu hükmün iptal edilmesi için
geçtiğimiz gün yargıya başvurduk. İnşallah yüce Türk
adaleti, en hakkaniyetli kararı verecek ve on binlerce
kamu çalışanımızın mağdur edilmesini, hukuka uygun
olmayan düzenlemelerle hakların geriletilmesini önleye-
cektir. Kamu görevlilerimizin kazanılmış hakları olan
giyim yardımının kısıtlanması, fazla mesailere sınır
getirilmesi gibi uygulamalar da doğru olmamıştır.
Bundan sonra da uygulama aşamasına geçildiğinde
yine tasarruf genelgesinde yer alan lojman kiraları,
giyim yardımlarının kısıtlanması, kamuda en önemli
konulardan bir tanesi olan hizmet araçları alımının dur-
durulması gibi konularda da yargı yoluna başvuracağız”
dedi. >>MEHMET KASAL

Düzensiz göçmen operasyonunda
3 kişi gözaltına alındı

Afyonkarahisar’da aracı ile düzensiz
göçmenleri taşıyan şahıs ile araçta bulunan

2 düzensiz göçmen gözaltına alındı.
Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl
Emniyet Müdürlüğüne bağlı ekipler tarafın-
dan Çay ilçesinde durumundan şüphele-
nilen bir araç durdurularak içerisinde bulu-
nan şahısların kimlik sorgulamaları yapıldı.
Yapılan incelemede aracı kullanan kişinin
K.K. olduğu ve H.H. isimli yabancı uyruklu
şahsın herhangi bir belgesinin bulunmadığı,

diğer şahıs H.K.’nın ise Mersin İl Göç İdaresi
Müdürlüğünce tanzim edilmiş geçici koruma
kimlik belgesi bulunduğu ancak yol izin bel-
gesi olmadığı tespit edildi. Yakalanan 3
şahıs emniyete götürülürken K.K.’nın işlem-
lerinin ardından göçmen kaçakçılığı suçun-
dan savcılığa sevk edileceği kaydedildi.
>>İHA

Jandarma öğretmen ve öğrencilere
trafik eğitimi verdi Emirdağ İlçe jandarma

komutanlığı trafik ekipleri
tarafından Adayazı
İlkokulu öğretmen ve
öğrencilerine trafik
eğitimi verildi.
Emirdağ’da, Jandarma ekipleri tarafın-
dan öğretmen ve öğrencilere trafik eğiti-
mi verildi. Eğitim kapsamında trafik ışıklı
işaretleri ve bu işaretlerin anlamları,
trafikte yayaların uyması gereken kural-
lar, araçlarda emniyet kemeri kullanıl-
ması ve emniyet kemerinin önemi,
güvenli bisiklet kullanımı, yaya geçitleri
ve kaldırımların kullanımı, yayaların
karşıdan karşıya geçerken dikkat etmesi
gereken kurallar, jandarma trafik tim-
lerinin görevleri ve trafik düzeninin
sağlanma nedenleri hakkında yetkili per-
sonellerce Trafik Güvenliği ile
Bilgilendirme Eğitimi verildi. Eğitim
sonunda jandarma ‘Trafik Jandarması
Okul Yolunda’ adlı kitap dağıtımını
gerçekleştirdi. >> MEHMET KASAL

RSP’de meslek tanıtımları
devam ediyor
Özel AOSB Rahmiye Sare Palalı Teknik Koleji Öğrencilerine

özel meslek ve üniversite tanıtımlarına devam ediyor
Tanıtımlar hakkında bilgi veren okul müdürü İbrahim ÇAKAL,
Mesleki tanıtımlar kapsamında Afyon Meslek
Yüksekokulu’ndan MüdürYardımcısı Öğr.Grv. Besim MADEN
ve Öğr.Grv.Dr. İbrahim PAZARKAYA okulumuza gelerek
öğrencilerimize özel sunum gerçekleştirdiler. Sunum sonunda

ise ; “Okulumuzdan MYO bölümlerine giden öğrencilerin
donanımlı geldiklerini ve bundan memnuniyet duyduklarını
belirtmişlerdir. Ayrıca YKS sınavlarında tüm öğrencilerimize
başarılar dilemişlerdir. Okulumuz olarak bizde kendilerine
teşekkür ederiz” Dedi >>MEVLÜT TINAS

Muhtarlar toplantısı gerçekleştirdi
Afyonkarahisar İhsaniye ilçesine bağlı merkez ve köy muhtarları

toplantısı Kaymakam İsmail Bildirici başkanlığında gerçekleştirildi.
Kaymakam İsmail BİLDİRİCİ başkanlığın-
da İğdemir köyünde muhtarlar toplantısı
yapıldı. Toplantıda Kaymakam İsmail
BİLDİRİCİ, İl Genel Meclis Üyeleri ve
Kurum Amirleri devam eden çalışma ve

hizmetlerle ilgili bilgiler verildi. Kaymakam
Bildirici, muhtarların talep ve sorunları
dinleyerek çözümü konusunda en yakın
zamanda harekete geçeceklerini ifade
etti. >> HÜDAYİ ACAR
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Hocalar – Çalca grup yolu sıcak
asfalt çalışmalarında sona gelindi
İl Özel İdaresi Yatırım programında yer alan Hocalar ilçesi Çalca Grup Yolunda

13,5 km yolda devam eden sıcak asfalt çalışmalarında sona yaklaşıldı.

Afyonkarahisar’da ulaşımda fiziki şartların iyileştirilmesi,
vatandaşlara daha güvenli bir ulaşım imkânı sağlan-
abilmesi amacıyla Afyonkarahisar İl Özel İdaresinin

çalışmaları hızla devam ediyor. Bu kapsamda Hocalar
ilçesinde yapımı devam eden sıcak asfalt çalışması ile Hocalar
ilçe merkezi ile Akçadere, Kozluca, Çalca, Yağcı ve Uluköy
köyleri artık daha ulaşılabilir olacak. Bölgenin ilk sıcak asfalt
çalışması olacak olan ve genişletme çalışmaları tamamlanan
yolda ayrıca Çalca köyü kesiminde 1,3 km çevre yolu da inşa
edilerek yol köy dışına taşındı. Toplamda 13.5 km olarak sıcak
asfalt çalışması yapılacak olan yolda, 10,5 km’lik çalışma
tamamlandı. Yolun tamamlanması için çalışmalar hız kesme-
den devam ediyor. >>HÜDAYİ ACAR

Hafif ticari araç patpatla çarpıştı: 2 ölü, 2 yaralı
Afyonkarahisar'da hafif ticari aracın patpat diye tabir edilen tarım aracı ile

çarpışma sonucu meydana gelen trafik kazasında 2 kişi öldü, 2 kişi de yaralandı.
Kaza, Bolvadin ilçesi Derekarabağ köyü yakın-
larında meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
H.A. idaresindeki 03 EZ 416 plakalı hafif ticari
araç henüz belirlenemeyen bir sebepten ötürü
Ö.A.'nın kullandığı patpat diye tabir edilen tarım
aracıyla çarpıştı. Kazanın ardından çevredekilerin
haber vermesi üzerine bölgeye çok sayıda 112
acil servis ve jandarma ekibi sevk edildi. Olay yer-
ine gelen sağlık ekipleri kazada yaralanan her iki
araç sürücüsüyle birlikte U.A. ve B.Y.A.'yı ambu-
lanslarla hastaneye kaldırdı. Yaralılardan H.A. ve
U.A., hastanede yapılan müdahaleye rağmen kur-
tarılamayarak hayatını kaybetti. Her iki aracın da
hurdaya döndüğü kazayla ilgili jandarma tarafın-
dan inceleme başlatıldı. >>İHA

Polisten kaçak
alkol operasyonu
Afyonkarahisar’da bir eve baskın düzenleyen

polis 21 litre kaçak alkol ele geçirdi.
Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı Kaçakçılık ve
Organize Suçlarla Mücadele Şube
Müdürlüğü ekipleri aldıkları bir
ihbar üzerine Çay ilçesinde bir eve

baskın düzenledi. Baskında yapılan
aramada 13 LT sahte alkol, 8 LT etil
alkol ve 13 adet alkol kiti ele geçiril-
di. Olayın E.M., isimli şahsın gözaltı-
na alındığı bildirildi. >>İHA

Polis, tefecilikle 25 milyonluk
vurgun yapan 9 kişiyi yakaladı
Afyonkarahisar ve Muğla’da tefecilik yaparak elde ettikleri

yaklaşık 25 milyon TL değerindeki mal varlıklarını aklayan 9
şahıs polis tarafından yapılan başarılı operasyonla yakalandı.
Edinilen bilgilere göre operasyon,
Afyonkarahisar İl Emniyet Müdürlüğüne
bağlı Kaçakçılık ve Organize Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri tarafın-
dan Afyonkarahisar ve Muğla’da yapıldı.
Tefecilik yaparak suçtan kaynaklanan mal
varlığı değerlerini akladıkları tespit edilen
şahıslara yönelik yapılan operasyonda 10
adrese eş zamanlı baskın düzenlendi.
Baskında aralarında kadınların da bulun-
duğu 9 kişi gözaltına alındı. Yakalanan
şahısların faizle para, çek ve senet verdik-
leri, verilen tutarların müşteki şahıslardan
faizi ile birlikte nakit yada gayrimenkul devri
olarak tahsil ettikleri tespit edildi. MASAK
ve vergi müfettişlerince tanzim edilen
raporlara göre ekipler şahısların 25 mily-

on 550 bin TL değerlerinde mal varlığı
akladıklarını belirledi. Şahısların adres-
lerine yapılan baskınlarda 1 milyon 745
bin TL değerinde 13 adet çek ve senet, 4
adet tapu, 1 adet tabanca ve 72 adet
mermi, 9 gram esrar, 2 adet ajanda ve çok
sayıda doküman ele geçirildi.

6 ADET TAŞINMAZA
EL KONULDU

Operasyon sonrası yakalanan 9 kişi
sağlık kontrolünden geçirilmelerinin ardın-
dan emniyete götürüldü. Şüpheli şahıs-
ların 6 adet taşınmazına Cumhuriyet
Savcısının talimatına istinaden el konul-
duğu kaydedildi. Şahısların emniyetteki
sorgularının ardından adliyeye sevk edile-
cekleri belirtildi. >>MEHMET KASAL

Emirdağ zabıtası ilçenin huzuru
için dilencilere göz açtırmıyor
Emirdağ Belediyesi Zabıta ekipleri vatandaşların inanç

ve duygularını suistimal eden dilencilere göz açtırmıyor.
Ekiplerdüzenliolarakyaptıklarıdene-
timlerde dilencilik yapan şahısları
belirleyerekhaklarında işlemyapıyor.
Son olarak zabıta ekiplerince koordineli
bir şekilde gerçekleştirilen operasyon
neticesinde, çarşı merkezinde bulunan
dilenciler suçüstü yakalandı. Dilencilik
yaparken yakalanan kişilere idari para
cezası uygulanırken üzerinden çıkan
parayadaelkonuldu.Vatandaşlarımızın
refahı ve güvenliği için çalışmaların
aralıksız süreceğini belirten Emirdağ
Belediye Başkanı Serkan Koyuncu;
"Burada vatandaşlarımıza da önemli

görevler düşüyor, bu şahıslara para ver-
ilmemesini istiyoruz, verildiği sürece
dilenciliğe, duygu istismarına devam
ediyorlar. Vatandaşlarımızdan bu tür
haksız kazanç elde etmek isteyen
kişilere itibar etmemelerini, Belediyemiz
Zabıta Müdürlüğü’ne şikâyette bulun-
malarını rica ediyoruz. İlçemizde zabıta
ekiplerimiz tarafından vatandaşların
sağlık, esenlik, huzur ve kamu
düzenini korumak için denetimleri
aralıksız olarak devam edecektir."
ifadelerini kullandı.
>>MEVLÜT TINAS

Jeotermal sera temsilcilerine eğitim verildi

Afyonkarahisar Tarım ve Orman İl Müdürlüğü
Bitkisel Üretim ve Bitki Sağlığı Şube Müdürlüğü
ve Sandıklı İlçe Müdürlüğü teknik elemanları
İlçede faaliyet gösteren jeotermal seraların tem-
silcilerine yönelik eğitim toplantısı düzenlendi.
Toplantıda ihracat uygulamaları, entegre kontrolü
ürün yönetimi, hasat öncesi kalıntı analizi konu-
larında eğitim veridi. >>İZZET IŞIK

Afyonkarahisar Tarım ve Orman İl Müdürlüğü tarafından
Sandıklı’da jeotermal sera temsilcilerine eğitim verildi.
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Bakan Koca: Randevusuna gelen vatandaşımızın
oranında önemli artış olduğunu söyleyebilirim

Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, geçtiğimiz hafta başlayan Onaylı Randevu Sistemi'nin ardından 81 ilde değerlendirme yaptıklarını
belirterek, "Sadakat oranında, randevusuna gelen vatandaşımızın oranında önemli artış olduğunu söyleyebilirim" dedi.

Bakan Koca, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'ın başkanlığında, Cumhurbaşkanlığı
Külliyesi'nde düzenlenen Kabine Toplantısı'nın

ardından gazetecilerin sorularını cevapladı. Bir
muhabirin geçtiğimiz hafta uygulamaya konulan Onaylı
Randevu Sistemi'nde herhangi bir sorunla karşılaşılıp
karşılaşılmadığını sorması üzerine Koca, "Şu anda bir
sorunla karşılaşılmadığını söyleyebilirim. Özellikle
sadakatsizlik ve son dakika iptalleri sebebiyle kapa-
sitemizin yüzde 30'unu kullanamıyorduk. Bu anlam-
da sadakat oranında, randevusuna gelen vatan-
daşımızın oranında önemli artış olduğunu söyleye-
bilirim" diye konuştu. Koca, bir gazeteci tarafından
başlayan uygulama sonrası artış olan vatandaş

oranını sorması üzerine şu ifadeleri kullandı. "Yarın
Koordinasyon Kurulu Toplantımız var. Koordinasyon
Kurulunda değerlendirmiş olacağız. Bir aylık
sonuçları da gelecek ay açıklayacağız. Bütün
medyaya açık bir şekilde değerlendirme sonuçlarını
açıklamış olacağız. Buradaki esas gündemimiz,
vatandaşımızı daha hızlı sağlık hizmetine eriştirmek.
Tüm gayret ve çabamız bunun için. Hem illerimizde
hem hastanelerimizde başta şehir hastanelerimiz ve
eğitim araştırma hastanelerimiz olmak üzere teker
teker ziyaret ederek değerlendirmeler yapıyoruz.
Gerektiğinde klinik klinik, birim birim değerlendirme
noktasına kadar iniyoruz. Amaç; vatandaşın sağlık
hizmetine bütün branşlarda erişebilmesini sağlayabi-

lene kadar çalışmaya devam edeceğiz. Burada özel-
likle bazı branşlarda sorunları görüyoruz ama o
branşlarla ilgili de sorunları çözmek için gayret ve
çaba içerisindeyiz. Sorunu çözene kadar mücadel-
eye devam edeceğiz." Bir gazetecinin sağlık hizmet-
lerine yönelik yeni projelerin olup olmayacağını sor-
ması üzerine Bakan Koca, "Şu an en öncelikli gün-
demimiz sağlık hizmeti talebi olan vatandaşlarımızın
tamamının talebini en hızlı ve en uygun şekilde
karşılamak. Tüm mesaimizi çözüm için harcıyoruz.
Bu konuyu çözene kadar daha öncelikli bir gün-
demimiz olmayacak. Çözüm var ve yakın zamanda
daha iyi sonuçlar aldığımızı hep birlikte göreceğiz"
değerlendirmesinde bulundu. >>İHA

Bilinçsiz diş
beyazlatmalara
dikkat! Sosyal medyada, iş

yerinde veya arkadaş
toplantılarında
gülümserken daha estetik
görünmek isteyen pek çok
kişi renklenen dişlerini
beyazlatıyor. Doç. Dr.
Mağrur Kazak, diş hekimi
kontrolünde olmayan
beyazlatma ürünlerinin
bilinçsiz kullanımı
sonucu dişlerin zarar
görebileceğini uyarısı yaptı.

Günümüzde estetik kaygılar nedeniyle
dişleri mesi için çözüm arayanların
sayısı her geçen gün artıyor.
Bahçeşehir Üniversitesi (BAU) Diş
Hekimliği Fakültesi Restoratif Diş
Tedavisi Uzmanı Doç. Dr. Mağrur
Kazak, dişlerdeki renklenmenin neden-
leri ve son dönemlerde yaygınlaşan diş
beyazlatma işlemleriyle ilgili merak
edilenler hakkında bilgi verdi. Doç. Dr.
Mağrur Kazak, dişlerde yaşanan renk
değişimlerinin dış ve iç kaynaklı ayrıca
lekenin içselleştirilmesi olmak üzere üç
sebepten kaynaklandığını belirtti. Dış
kaynaklı renklenmeler daha çok tütün,
kahve, çay, kola kaynaklı lekelerle, kötü
ağız hijyenine bağlı gelişiyorken, iç kay-
naklı renklenmeler dişlerin gelişimi
sırasında ve dişlerin sürmesinden sonra
meydana geliyor” dedi.

ANTİBİYOTİK
KULLANIMINA DİKKAT

İç kaynaklı renklenmeler üzerinde duran
Doç. Dr. Mağrur Kazak hamilelik
sürecinde plasenta bariyerini aşabilen
geniş spektrumlu bir antibiyotik olan
tetrasiklinin diş gelişimi sırasında kul-
lanıldığı takdirde sarımsı veya kahv-
erengi-gri renklenmeye neden
olduğunu belirtti. Dişlerde görülen ren-
klenmenin şiddetinin; kullanılan tetrasik-
lin grubuna, kullanım süresine ve kul-
lanıldığı zamanda dişin hangi formasy-
on fazında olduğuna bağlı olarak
değişiklik gösterdiğini belirten Dr. Kazak
hamilelik döneminde kullanılan tetrasik-
lin grubu antibiyotiklerin geri dönüşümü
olmayan renklenmelere neden olabile-
ceğini vurguladı.

AYNI GÜNDE BEYAZLATMA

Doç. Dr. Mağrur Kazak, renklenmiş diş-
lerin hekim kontrolünde yapıldığında
başarılı sonuçlar elde edildiğini belirtti.
Kazak, yapılan işlemi şöyle anlattı:

“Beyazlatma işlemi özel kimyasal ajan-
lar kullanılarak gerçekleştiriliyor. Bu
işlemle, mine ve dentin dokusundaki
organik renk pigmentleri okside edilerek
dişin rengi açılıyor. Çoğu vakalarda aynı
günde istenilen sonuca ulaşılıyor.”

KİMLERE UYGULANABİLİR

Dr. Kazak beyazlatma işlemi yapılacak
kişilerin diş minelerinde ciddi çatlak
veya aşınma bulunmaması, aşırı has-
sasiyet problemi olmaması veya diş
sıkma, gıcırdatma gibi parafonksiyonel
alışkanlıkların bulunmaması gerektiğini
belirtti. Ayrıca aşırı sigara, yoğun
çay/kahve içme alışkanlığı olan kişilerde
de uygulama sonrası başarılı sonuçlar
elde etmediklerini söyledi. Hamile ve
emziren hastalara, 14 yaşından küçüklere
ve beklentisi çok yüksek kişilere de beya-
zlatma işlemi yapılmaması gerektiğini ifade
eden Doç. Dr. Mağrur Kazak, ciddi renklen-
miş dişlere sahip bireylere ise lamina vener
uygulamasının daha tatmin edici sonuçlar
vereceğini belirtti.

KONTROLSÜZ İŞLEMLER KALICI
HASAR OLUŞTURABİLİYOR

Diş beyazlatma işlemine hastanın gülme
hattının değerlendirilmesi sonrası başlan-
ması gerektiğini ifade eden Doç. Dr. Mağrur
Kazak, beyazlatma tedavisinin hekim kon-
trolünde yapılması durumunda dişlerin
zarar görmeyeceğini belirtti.Ayrıca diş heki-
mi kontrolü dışında ve bilinçsiz beyazlatma
ürünlerinin kullanması ile de diş sert ve
yumuşak dokularının ve ağızda var olan
restorasyonlarınzarargörebileceğiuyarısını
yaptı. İnternette veya marketlerde satılan ve
kişinin sadece tavsiye ile aldığı ürünlerin
içeriklerivemuhtemelyanetkileribilinmediği
ve biyouyumlulukları test edilip edilmediği
bilinmediğinden istenen beyazlığın elde
edilemeyeceğini ayrıca ciddi sorunlarla
karşılaşabileceğini de sözlerine ekledi.
>>İHA

Beslenmenizi renklendirerek,
göz sağlığınızı koruyun

İleri yaşlarda görme kaybını önleyecek vitamin ve besinler
hakkında bilgi veren Medicana Bursa Hastanesi Göz
Hastalıkları Uzmanı Op. Dr. Şermin İpçioğlu, özellikle
gençlerin ileri yaşlarda gözlerinde rahatsızlıklara
karşılaşmaması için sağlıklı besinlerin önemini vur-
guladı. Opr. Dr. Şermin İpçioğlu, "Gözler, sağlık
konusunda bize önemli ipuçları verebilir. Katarakt
ve Glokom hastalığı ileri yaşlarda görülmesine
rağmen birçok genç bu hastalıklara genç yaşta
yakalanabiliyor. Göz sağlığımızı kötü etkileyen
hastalıklar arasında diyabetik retinopati (şeker
hastalığına bağlı oluşan görme kaybı) ve tansiy-
on yer almaktadır. Diyabetli hastalarda normal
hastalıklara göre görme kaybı çok olabilir.
Genellikle bu hastalar, şekerden uzak durmaları,
yağlı yiyeceklerden sakınmaları ve posalı yiyecek-
leri tercih etmelidir. Genellikle toplumda gece görme
durumu daha az olabilir. Bunun sebebi A vitamini
eksikliği ya da çinko eksikliği olabilir. Bunu önlemek
içindeAvitamini bulunan besinler tercih edilmelidir.Avitami-
ni içeren besinlerin başında havuç gelir. Havuç gözlerimizi

güçlendiren daha net görmemizi sağlayan bir besindir. Ispanak,
lahana, portakal ve sarı renkli meyveler tüketildiği takdirde

gece görüşü artmaktadır" diye konuştu.
E VE C VİTAMİNLERİ GÖZ

HASTALIKLARINI ENGELLİYOR
Vitaminli besinlerin katarakt riskini azalttığını, birçok
vitamin hapında bulunan E ve C vitaminlerin göz
rahatsızlıklarının oluşumunu engelleyebildiğini
belirten Şermin İpçioğlu, göze iyi gelen besinler
hakkında şunları söyledi; "Yazın vazgeçilmez bir
meyvesi olan kavun göz nezlesine iyi gelir. Ceviz
ise mutlaka tüketilmesi gereken besinlerin başın-
dadır. Tüm vücuda iyi gelen ceviz gözlerimize de iyi
gelir ve göz iltihaplanmalara karşı önlemini alır.

Düzenli olarak her gün meyve tüketen kişilerde,
ilerleyen yaşlarda görme kayıplarını azalttığını ve

daha güçlü ve net gözlere sahip olunabilmektedir.
Beslenme çok önemli ama eğer gözünüz ile ilgili bir

şikâyetiniz olduğu durumlarda mutlaka bir göz doktoruna
başvurulmalıdır. Unutmayınız ki yılda en az bir kere genel

detaylı göz muayenesi olunması gereklidir" dedi. >>İHA

Vitamin ve minerallerin yalnızca cilde ışıltı katmadığını, gözlerin de parlak
ve sağlıklı görünmesine yardımcı olduğunu belirten Göz Hastalıkları

Uzmanı Op. Dr. Şermin İpçioğlu, vücudun ihtiyacı olan vitaminlerin yeterli
miktarda alınmasının ileri yaşa bağlı oluşan göz hastalıklarına ve gözlerde

oluşan enfeksiyonlara karşı da savunma oluşturduğunu söyledi.

Dünyada ses getiren Türk bilim
insanının buluşunda son durum

Meme kanserinin erken teşhisi için "elektronik sütyen" icat eden dünyaca
ünlü bilim insanı Dr. Canan Dağdeviren, "Kadınların meme kanserine yakaladıktan

sonra hayata tutunma oranları yaklaşık yüzde 22. Bu çok düşük bir rakam. Kadınları
hayata tutunma oranını yüzde 98'e kadar çıkarabileceğimizi umuyorum" dedi.

Teknoloji Enstitüsü (MIT) Medya Sanatları ve
Bilimleri Bölümü Öğretim Üyesi Canan
Dağdeviren, "elektronik sütyen" keşfinin
detaylarını anlattı. Dağdeviren'in giyilebilir
ultrason tarama cihazı, sütyen içine takılarak
tarama yapıp, muhtemel meme kanseri
vakasının erken teşhis edilmesine imkan
sağlıyor.

"3 veya 3,5 yıl içerisinde insanların
kullanımına açılacak"

Projenin insanlar üzerine deneme aşamasın-
da olduğunu söyleyen Dr. Canan Dağdeviren,
"Yaklaşık 50 hasta üzerinde denedik ve bin
hasta üzerinde deneme gibi bir planımız var.
Önümüzdeki aylarda yeni makalemiz yayın-
lanacak. Aynı zamanda patentini yeni aldık,
yeni onaylandı. Yaklaşık 3-4 yıl kadar sürdü.
Uzun ve meşakkatli bir prosesti. Şimdi bir
makalemiz daha yayınlanıyor, patentimiz alın-
mak üzere, 3 veya 3,5 yıl içerisinde mar-
ketleşme gerçekleşecek ve insanların kul-
lanımına açılacak" dedi.

"Yumurtalık kanseri üzerine
oldukça ilgiliyim ve çalışmalarımı

bu yönde devam ettiriyorum"
Özellikle kadınlar için teknoloji projeleri
üzerinde çalıştığını belirten Canan
Dağdeviren, "Yaklaşık 2 yıldan kadın teknolo-
jileri üzerine çalışmalarımı sürdürüyorum.

Çünkü kadınlar üzerine yapılan çalışmaların
çok kısıtlı olduğunu düşünüyorum. Hem bu
konudaki farkındalığı artırmak hem de kendi
farkımı bu alanda oluşturmak için kadın
teknolojileri üzerine yoğunlaşıyorum. Meme
kanseri, ağrı yönetimi veya tüp bebek yön-
temlerinde kullanılan hormon iletimi üzerine
çalışıyorum. Aynı zamanda yumurtalık
kanseri üzerine oldukça ilgiliyim ve çalış-
malarımı bu yönde devam ettiriyorum" şek-
linde konuştu.
"Kadınların hayatta kalma oranını yüzde

98'e çıkaracağız"
Dağdeviren, kadınların meme kanserine
yakalandıktan sonra hayatta kalma oran-
larının çok düşük olduğunu vurgulayarak,
"Kadınların meme kanserine yakaladıktan
sonra hayata tutunma oranları yaklaşık yüzde
22. Bu çok düşük bir rakam. Biz bunu
radyasyon gerektirmeksizin ve herhangi bir
operatöre gerek duyulmaksızın evde kul-
lanılacak, giyilebilir hale getirip, kadınları çok
sık inceleyip hayata tutunma oranını yüzde
98'e kadar çıkarabileceğimizi umuyorum" diye
konuştu.

Dağdeviren'den gençlere tavsiye:
"Hayatınızı heba etmeyin"

Gençlere tavsiyelerde de bulunan bilim insanı
Canan Dağdeviren, "Gençlere tavsiyem

kendileri gibi olsunlar. Birilerinin hayallerini
gerçekleştirmek için hayatlarını heba
etmesinler. Kendi fikirlerini, hayallerini gerçek-
leştirmek için çaba harcasınlar ve kendilerine
benzemeyen insanlarla kontak halinde olsun-
lar. Yorulmadan, bıkmadan soru sorsunlar"
ifadelerini kullandı.

Keşfin detayları
Giydikten sonra sütyenin bir parçası olacak
cihaz, herhangi bir fiziksel baskıya ihtiyaç
olmaksızın tüm memenin tek bir seferdeki
ultrason fotoğrafını çekebilecek. Cihaz, kadın-
lar gündelik işlerini yaparken bile çalışacak,
kayıt alacak ve bunu daha önceki alınan
görüntülerle karşılaştıracak. Bu kayıtların
karşılaştırması esnasında herhangi bir
değişim, ya da şüpheli bir görüntü tespit
edilmesi durumunda farkına varılacak ve
gerekli işlemler hızlı ve güvenli bir şekilde
yapılacak.><İHA
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AKÜ’de “19 Mayıs gençlik
ve spor bayramı” anlatıldı

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Atatürk İlkeleri ve İnkılap Tarihi Bölüm Başkanlığı ve Kocatepe Büyük Taarruz Uygulama ve
Araştırma Merkezi Müdürlüğü tarafından “Atatürk’ün Samsun’a Çıkışı ve 19 Mayıs Gençlik ve Spor Bayramı” konferansı düzenlendi.

Abdullah Kaptan Konferans Salonunda gerçek-
leştirilen etkinlikte Atatürk İlkeleri ve İnkılap
Tarihi Bölüm Başkanı Doç. Dr. Sibel Yazıcı ve

Atatürk İlkeleri ve İnkılap Tarihi Bölüm Başkan
Yardımcısı Öğr. Gör. Burak Ahmet Saka konuşmacı
olarak yer aldı. Atatürk İlkeleri ve İnkılap Tarihi Bölüm
Başkanı Doç. Dr. Sibel Yazıcı, “Gazi Günü’nden 19
Mayıs Gençlik ve Spor Bayramı’na” konulu sunumun-
da milli bayramların tarihini anlattı. Yazıcı, “Toplumun
dinamiğini harekete geçiren olgular arasında millî gün-
ler ve bayramlar başlıca yeri işgal ederler. Malatya
Mebusu Feyzi Efendi’nin 23 Nisan 1921’de söylediği
gibi, ‘mukaddes günleri takdir etmezsek, o günlerin
kıymeti kalmaz’. Bu açıdan bakıldığında, 19 Mayısın
anılmağa değer olaylardan biri olduğu şüphesizdir.
Ancak söz konusu olayın, resmî bayram sayılması,
diğer bayramlarımız gibi ülke genelinde kutlanması
yıllar sonra, 1938’ de gerçekleştirilebilmiştir” diye
konuştu.

23 NİSAN İLK MİLLİ BAYRAM
23 Nisan’ın Millî Mücadele Döneminin ilk bayramı
olduğunu kaydeden Yazıcı, milli bayramlarla ilgili şun-
ları aktardı: “TBMM’nin açılışının birinci
yıldönümünde, 23 Nisan 1921’de kabul edilmiştir. 23
Nisan 1929’dan sonra Çocuk Bayramı ve 1935’den
itibaren de Ulusal Egemenlik Bayramı olarak kutlan-
mıştır. 1979 yılında ise TRT Kurumu bugünün Dünya
Çocuklar Günü ilan etmiş, UNESCO’nun da kabul
etmesiyle çocuk bayramı ulusal bir nitelik kazanmıştır.
Millî Mücadele döneminin ikinci bayramı, ‘Hâkimiyet
Bayramı’dır. Saltanatın kaldırıldığı günün ertesi yani 2
Kasım günü, o sene 12 Rebiülevvel olarak Hz.
Peygamberin doğum gününe yani Mevlid Kandiline
tekabül etmiştir. 362 sayılı Hâkimiyet Bayramı
Kanunu, 1935’te 2739 Sayılı Kanunla yürürlükten
kaldırılmıştır. Üçüncü bayramımız, ‘Cumhuriyet
Bayramı’dır. Dördüncü bayramımız, 30Ağustos ‘Zafer
Bayramı’dır. Millî Mücadelemizin dönüm noktası olan

ve düşmana nihaî darbenin vurulduğu 30 Ağustos
günü, 1924’te Reisicumhur Gazi Mustafa Kemal
Paşa’nın katıldığı bir törenle ilk kez Afyonkarahisar’da
kutlanmıştır.”

“19 MAYIS MAHALLİ
TÖRENLERLE KUTLANDI”

Samsunlular tarafından 1926 yılında 19 Mayıs’ı “Gazi
Günü” ilân edildiğini ve kutlamalar düzenlendiğini
belirten Yazıcı, “Bundan sonra 19 Mayıs, programlı
törenlerle her sene kutlanmaya devam etti. Bu tören-
ler, günümüze kadar süregelen Samsun’daki 19
Mayıs törenlerinin esasını teşkil etmektedir. Nitekim
Gazi Evi, 1926’da Samsun halkı tarafından ‘Büyük
Kurtarıcı’ya hediye edilmişti. 1927 yılı 19 Mayıs kutla-
malarında Gazi heykelinin temeli atılmış ve İş Bankası
şubesi açılmıştır. 19 Mayıs’ın mahallî biri gün olarak
törenlerle kutlanması, öteki şehirler için de örnek teşk-
il etti” ifadelerini kullandı. 19 Mayıs Gençlik ve Spor

Bayramı’ndan bahseden Yazıcı, “19 Mayıs Gençlik ve
Spor Bayramı Samsun’un ‘Gazi Günü’nden almış millî
bir bayramımızdır. Ayrıca Osmanlı’da 1916 yılında
kutlanmaya başlayan idman günü ve 1928’den
itibaren yapılmaya başlanan jimnastik şenlikleri bu
bayramın içeriğini oluşturmaya etkide bulunmuştur.
Beşiktaş Spor Kulübünün diğer kulüplerle birlikte
1935’te ‘Atatürk Spor Gününü organize etmesi
Gençlik ve Spor bayramının öncülüğünü yapmasını
sağlamıştır” dedi.

MUSTAFA KEMAL, 18 KİŞİLİK
HEYETLE SAMSUN’A ULAŞTI

Atatürk İlkeleri ve İnkılap Tarihi Bölüm Başkan
Yardımcısı Öğr. Gör. Burak Ahmet Saka, “19 Mayıs
1919 Tarihinin Milli Mücadeledeki Rolü” başlıklı
sunumunda Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün
Samsun’a çıkışı ile TBMM’nin açılışına kadar yaşanan
ve mücadelenin hazırlık aşamasını anlattı. Mustafa

Kemal’in 9. Ordu Kıta Müfettişi olarak Samsun’a gön-
derildiğini ifade eden Saka, “Mustafa Kemal,
Bandırma Vapurunda yer alan 18 kişilik bir heyetle 19
Mayıs 1919’da Samsun’a ulaşmıştır. Samsun’da Rum
çeteleri ve Türk halkı arasında meydana gelen çatış-
maların sonlandırılması amacıyla devlet tarafından bu
göreve tayin edildi” diye konuştu.

“MUSTAFA KEMAL’E GENİŞ
YETKİLER VERİLDİ”

Mustafa Kemal’e hükümet tarafından oldukça geniş
yetkiler tanındığını belirten Saka, “Sorumluluk alanın-
daki bütün askeri birlikler ve idari amirler üzerinde
yetkiliydi. Müfettişlik görevi olduğu için inceleme,
araştırma noktasında idari ve bizzat olaylara müda-
hale etmek için askeri kadroları kullanmak duru-
mundadır. Atanma sebebi asayişi sağlamak olarak
görünse de esas amacı Millî Mücadele’yi başlatmaktı.
Bu anlamda kendisine verilen geniş yetkileri, mücade-
leyi millete mal etmek ve düşmana karşı birlik olma
konusunda oldukça etkili kullandı. İdari ve askeri
makamlara bu yönde emirler gönderdi” dedi. 19 Mayıs
günü Samsun’a sadece Mustafa Kemal ve heyetinde-
ki insanların adım atmadığını, işgal altında olan bir
ülkenin ve milletin, topyekûn yani hep beraber bütün
benliği ile vatanını savunması gerektiği fikrinin de
adım attığını söyleyen Saka, “Burada esas mesele
mücadelenin ülke geneline yayılma sürecinin başla-
masıdır. Tek bir yumruk olarak bu savaşın verilmesi
yönünde faaliyetler başlatılmıştır. Yoksa 19 Mayıs’tan
önce de yurdumuzun farklı yerlerinde düşmana karşı
Kuvayı Milliye direnişleri başlamıştı. Ama daha ziyade
kendi bölgelerini savunmaya çalışıyorlardı. Güçleri ve
teşkilatları ancak buna müsaade ediyordu. 19
Mayıs’tan sonra ise Havza ve Amasya genelgeleri,
Erzurum ve Sivas kongreleri ile bu mücadele bütün
vatana yayılmaya başladı.Ankara’da TBMM’nin kurul-
ması ile de artık tek bir merkezden yönetilecekti” şek-
linde konuştu. >>İBRAHİM ARTIÇ

Milletvekili Olgun, “Kontrolsüz ithalat
nedeniyle yerli üretim azaldı” İYİ Parti Genel

Başkan Yardımcısı
ve Afyonkarahisar
Milletvekili Hakan
Şeref Olgun,
TBMM Genel
Kurulu'nda
konuşma yaptı.

Milletvekili Olgun, esnaf sanatkarlar
kredi ve kefalet kooperatifleri
aracılığı ile Halkbank tarafından

kullandırılan esnaf kefalet kredi faizlerinin
%100'ü aşan oranlarda artırılmasına tepki
gösterdi. Yandaş müteahhitlerin vergi
borçlarının bir gecede silindiğini ifade eden
Olgun, iktidarın ekonominin yükünü esnaf,
çiftçi ve memur gibi çalışan vatandaşların
sırtına yüklediğini belirtti. Olgun Esnaf
sanatkarlar kredi ve kefalet kooperatifleri
aracılığı ile Halkbank tarafından kul-
landırılan esnaf kefalet kredi faizleri yüzde
yüzü aşan oranlarda arttırıldı. Yandaş
müteahhitlerin milyonlarca liralık vergi bor-
cunu bir gecede silen iktidar her zaman
olduğu gibi yine esnafımızın, işçimizin,
memurumuzun kazancına göz dikti.
Kamuda tasarruf yapmaya günlük maliyeti
otuz üç milyon lira olan saraydan lüks uçak
filolarından başlayamayanlar ekonominin
bütün yükünü esnafın, çiftçinin, memurun
kısacası emeğiyle geçinmeye çalışan tüm
vatandaşlarımızın sırtına yükleyeceğini bir
kere daha gösterdi” dedi.

Olgun “Bir örnekle şehrim olan
Afyonkarahisar'dan vereyim. Afyonkarahisar
ilinde geçim kaynağı genel olarak tarım ve
hayvancılığa dayanır.” diyen Milletvekili
Olgun” İktidarı yanlış politikaları ülkeyi tarım
ve hayvancılıkta dışa bağımlı hale getirdi.
Kontrolsüz ithalat nedeniyle yerli üretim
giderek azaldı. Girdi maliyetleri altında ezilen
üreticiler borçlanarak üretim yapmaya çalışıy-
or. Tarım ve hayvancılıkta kendi kendine

yeten ülke konumundaki Türkiye'ye dışa
bağımlı bir ülke konumuna düştü. Kontrolsüz
ithalat nedeniyle zarar eden yerli üreticilerin
büyük bir bölümü üretimden çekildi. İthal
edilen et ise üç beş kişinin rant kapısı oldu”
diye ifade etti. >>MEVLÜT TINAS

“TARIM VE HAYVANCILIKTA DIŞA
BAĞIMLI HALE GELDİK”

Din görevlileri arasında yapılan yarışmanın birincileri belli oldu
Afyonkarahisar’da Diyanet İşleri Başkanlığı tarafından düzenlenen ‘Etkili Hutbe Sunumu,

Ezan Güzel Okuma ve Hadis-i Şerif Ezberleme’ yarışmasının birincileri açıklandı.
Camiler ve Din Görevlileri Haftası etkinlik-
leri çerçevesinde Diyanet İşleri Başkanlığı
din görevlilerinin yeteneklerini geliştirmek,
hutbe metinlerini doğru bir şekilde, fonetik
ve diksiyon kurallarına uygun, beden dilini
yerinde ve etkili kullanarak sunmalarına
katkı sağlamak amacıyla din görevlileri
arasında yarışma düzenledi. ‘Etkili Hutbe

Sunumu, Ezan Güzel Okuma ve Hadis-i
Şerif Ezberleme’ başlıkları altında düzen-
lenen yarışmanın birincileri açıklandı.
Etkili Hutbe Sunumu Yarışması'nda
Mehmet Hondi, Ezanı Güzel Okuma
Yarışması'nda Mehmet Bal, Hadis-i Şerif
Ezberleme Yarışması'nda Serkan Akbaş
birinci oldu. >>MEVLÜT TINAS

1 yıl 7 ay hapis cezası ile
aranan şahsı polis yakaladı
Afyonkarahisar’da trafik güvenliğini tehlikeye
sokma suçundan 1 yıl 7 ay hapis cezası ile

aranan şahıs polis tarafından yakalandı.
Edinilen bilgilere göre, İl
Emniyet Müdürlüğüne bağlı
ekipler tarafından aranan
şahısların yakalanmasına
yönelik çalışma başlatıldı.
Yapılan incelemelerde H.İ.G.,
isimli şahsın trafik güvenliğini
tehlikeye sokma suçundan 1
yıl 7 ay hapis cezası ile
arandığı tespit edildi. Şahıs
ardından yapılan takip sonrası
kent merkezinde yakalanarak
gözaltına alındı. İşlemleri son-
rasında adliyeye sevk edilen
şahıs tutuklanarak cezaevine
gönderildi.>>İHA
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Bakan Göktaş: Evlilik öncesi eğitim programına katılan
450 çifte toplam 67,5 milyon lira destek vereceğiz"

Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı
Mahinur Özdemir Göktaş, Aile ve
Gençlik Fonu'na şimdiye kadar 9 bin 
38 çiftin başvurduğunu, başvuruları 
onaylanan 2 bin 283 çifte evlilik ve
danışmanlık hizmeti vermeye 
başladıklarını belirterek, "Eğitim 
programlarına katılıp resmi nikahı 15-30
Nisan tarihleri arasında gerçekleşen
çiftlerimize yönelik ödemeler bugün
itibarıyla başlıyor. " dedi.   

Göktaş, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan başkanlığında, Cumhurbaşkanlığı
Külliyesi'nde gerçekleştirilen Kabine

Toplantısı'nın ardından gazetecilerin sorularını
cevapladı. Bakan Göktaş,” Cumhurbaşkanı
Erdoğan’ın vizyonuyla hayata geçirilen projeyle aile
kurumunun desteklenmesi, güçlendirilmesi ve genç-
lerin sosyal risklere karşı korunmasını hedefledik-
lerini dile getirdi”.
2 BİN 283 ÇİFTE EVLİLİK VE DANIŞMANLIK

HİZMETİ VERMEYE BAŞLADIK
Bakan Göktaş, "Projenin pilot uygulamasına
Adıyaman, Gaziantep’in İslahiye ve Nurdağı
ilçeleri, Hatay, Kahramanmaraş ve Malatya’dan
başladıklarını belirtti. Göktaş, “Proje kapsamında
başvurusu onaylanan çiftlere 48 ay vadeli, 2 yıl
geri ödemesiz 150 bin lira faizsiz kredi desteği
sağlıyoruz. Fondan yararlanmak isteyen genç-
lerin Bakanlığımızın evlilik öncesi sunacağı
eğitim ve danışmanlık hizmetinden yararlan-
ması, bununla birlikte evlilik sonrasında sunacağı
eğitim ve danışmanlık hizmetlerinden yararlan-
mayı taahhüt etmesi gerekiyor. Başvurularını
yapan çiftlerden şimdiye kadar başvuruları onay-
lanan 2 bin 283 çifte evlilik ve danışmanlık
hizmeti vermeye başladık. Eğitim programlarına
katılıp resmi nikahı 15-30 Nisan tarihleri arasında
gerçekleşen çiftlerimize yönelik ödemeler
bugün itibarıyla başlıyor. İlk etapta başvurusu
onaylanan ve evlilik öncesi eğitim programına
katılan 450 çifte toplam 67,5 milyon lira destek
vereceğiz." 

KADINI VE AİLEYİ KARŞI KARŞIYA
GETİREN ANLAYIŞI REDDEDİYORUZ

15 Mayıs Dünya Aile Günü'nde kamuoyuyla pay-
laştıkları belgenin 2024-2028 yıllarını kap-
sadığını, 5 stratejik amaç, 15 stratejik hedef ve
100 faaliyeti içerdiğini belirten Bakan Göktaş,
"Bu belgeye yönelik çok olumlu geri dönüşler
aldık. Bu geri dönüşler bize toplumun, ailenin
güçlendirilmesine yönelik hassasiyetinin ve bek-
lentilerinin yüksek olduğunu bir kez daha göster-
di. Bu durum açıkçası bizleri çok memnun etti.
Aile kurumunun ve kadın, erkek, çocuk, engelli,
yaşlı ayrımı gözetmeksizin tüm aile bireylerinin
korunması ve güçlendirilmesi Anayasamızın

bizlere yüklediği bir sorumluluktur" ifadelerini kul-
landı. Söz konusu belge ve eylem planının 'kadını
güçsüzleştirmeye yönelik" olduğu iddiasına ilişkin
değerlendirmesi sorulması üzerine de Göktaş,
şunları kaydetti: "Aileyi güçlendirmenin kadını
zayıflattığı iddiasının hiçbir temeli yoktur. Eylem
Planı ve Genelge ile tesis edilmesi amaçlanan sis-
tem, kadına yönelik şiddetle mücadele ve kadının

güçlenmesi çalışmalarıyla bir tezat teşkil
etmemektedir. Eylem Planı'nda yer alan faaliyetler
incelendiğinde kadın haklarına gölge düşüren,
kadın konusundaki çalışmalarla zıtlık barındıran
herhangi bir ifadeye rastlamak mümkün değildir.
Aksine Bakanlığımızın görev alanı kapsamındaki
tüm hizmet alanlarında sistematik ve birbiriyle
uyumlu mekanizmaların hayata geçirildiğini
göstermektedir. Mesela ilgili tüm kurum ve kuru-
luşların görüş ve önerileri çerçevesinde kapsayıcı
bir yaklaşımla hazırladığımız 2024-2028 Kadının
Güçlenmesi Strateji Belgesi ve Eylem Planını 8
Mart 2024 Dünya Kadınlar Günü'nde kamuoyuna
duyurduk. 25 Kasım 2023’te yayımlanan ‘Kadına
Yönelik Şiddetle Mücadele’ konulu
Cumhurbaşkanlığı Genelgesi ile de kadına karşı
şiddetin önlenmesinde çok yönlü ve bütüncül yak-
laşım ile kararlı mücadele için yapılacak çalış-
maları vurguladık. Attığımız kıymetli adımlara
gölge düşürmeyi, itibarsızlaştırmayı amaçlayan art
niyetli söylemler, bizleri bu sorumluluğumuzu yer-
ine getirmekten alıkoyamayacaktır." Kadını ve
aileyi karşı karşıya getiren anlayışı reddettiklerini
belirten Göktaş, Bakanlık olarak çalışmalarını
ailenin; kadının ve erkeğin sevgi, merhamet, birlik
ve beraberlikle var ettiği müessese olduğu
anlayışıyla yürüttüklerini, sağlıklı aileler kurulması
konusunda üzerlerine düşeni yapmaya devam
ettiklerini söyledi. >>İHA

TBMM Başkanı Kurtulmuş, 21. “Yüzyılda 
Türk Dünyasının Yeri” konferansına katıldı
TBMM Başkanı Numan Kurtulmuş, Kazakistan’ın Türkistan şehrinde bulunan Hoca
Ahmet Yesevi Uluslararası Türk-Kazak Üniversitesi’nde öğrencilerle bir araya geldi. 

TBMM Başkanı Kurtulmuş, resmi ziyaret gerçek-
leştirdiği Kazakistan’da temaslarına devam ediyor.
Kurtulmuş, Türkistan şehrinde bulunan Hoca Ahmet
Yesevi Uluslararası Türk-Kazak Üniversitesi’nde
öğrencilerle bir araya geldi. Kazakistan Meclisi
Başkanı Yerlan Koşanov ile üniversite bünyesinde-
ki Türk Dünyası Tarihi Panoramik Müzesi’nde
incelemede bulunan Kurtulmuş, “21. Yüzyılda Türk
Dünyasının Yeri” konferansında katılımcılara hitap
etti. 

DÜNYADA BARIŞI, İNSANLARIN EŞİT
OLDUĞUNA İNANANLAR KURABİLİRLER

Kurtulmuş, dünyada ekolojik dengenin korunması
için çok sayıda kurum olmasına rağmen bir çözüm
üretilemediğini vurgulayarak, "Uluslararası göç
meselesi de başta gelişmiş ülkeler olmak üzere
birçok ülkenin seyrettiği, sadece ibretlik bir
hadiseden ibaretmiş gibi ele alınmaktadır.
Dünyadaki bugünkü sistem ilim, hikmet ve irfan
eksenindeki o irfan medeniyetinin insani yaklaşım-
larını yitirdiği için çözümsüz, çözüm üretemez nok-
tadadır. Bunun için bizim aynı zamanda da küresel
sistemin çözümlerini üretecek perspektifleri ortaya
koymak mecburiyetimiz vardır” dedi. Dünyada yeni
bir sistemin şart olduğunu artık herkesin gördüğünü

anlatan Kurtulmuş, "Dünya beşten büyüktür diye
her vesileyle söylediğimiz şey sadece bir siyasi
argümandan ibaret değildir. İnsanlığın geleceği için
bütün insanlığın hangi coğrafyada olursa olsun,
hangi motivasyonla hareket ederse etsin ortak
olarak yönelmesi gereken bir alandır. Yeni bir küre-
sel siyasal mimariye ihtiyaç vardır” dedi. 

YENİ BİR DÜNYA KURACAĞIZ
Kurtulmuş, dünya sisteminin temel problemlerinin
başında insanlar arasındaki hiyerarşi olduğunu
ifade ederek, "Bizim üzerimize düşen; bu hiyer-
arşiyi ve hiyerarşi anlayışını parçalayıp çöp
tenekesine göndermek ve 8 milyar insanın eşit
olduğu yeni bir dünyayı kurabilmektir. Yeni bir
dünya kuracağız. Birleşmiş Milletleri yeniden
yapılandıracağız ama önce insanları eşit kabul
edeceksiniz. İnsanların yaratılışta eşitliği gibi
devletlerin de egemenlikte eşitliği şarttır ve bunu
tesis eden bir dünyayı inşallah hep beraber kura-
cağız” dedi. Türk dünyasının küllerinden
uyandığını belirten Kurtulmuş, "Bugünün çok
kutuplu dünyasında Türk dünyasının bir varlık
göstermesi, güçlü bir şekilde elindeki imkan ve fır-
satlardan istifade ederek ortaya çıkması, dünya
barışına katkı sağlayacak en önemli gelişmeler-
den birisidir. Türk dünyasının güçlenmesinden
kimse endişe etmesin, kimse bundan rahatsızlık
duymasın. Çünkü bu coğrafyada bulundukları her
bir bölgede farklı etnik ve milli kimliklerle yıllardır,
asırlardır bir arada bulunan Türk toplulukları
dünya barışının teminatıdır” dedi. 
>>İHA
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Dinar İmam Hatip Lisesi Nilüfer’de
Basketbol turnuvasına katıldı

Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu'nun destekleriyle, Dinar’ın kardeş
belediyesi Nilüfer Belediyesinin düzenlediği, Nilüfer 22’nci Uluslararası Spor
Şenliklerine Dinar’dan Anadolu İmam hatip Lisesi basketbol takımıyla katıldı.

Dinar Belediye Meclis Üyeleri Engin
Gülbeyaz, Oktay Sayın, Kültür ve Sosyal
İşler Müdürü Ercan Menekşe ve Dinar

Anadolu İmam hatip Lisesi Öğrencilerinin katılımıy-
la kıyasıya mücadelelerin gerçekleştiği basketbol
turnuvasında öğrenciler, yurtdışından gelen ve ev
sahibi Nilüfer Belediye sporla kıyasıya mücadele
etti. Yurtdışı ve yurtiçinden katılan takımlarla dostluk
ve kardeşliğin farkındalığı oluşturmak amacıyla
düzenlenen etkinlik ilçe öğrencilerinden büyük ilgi
gördü. >>İZZET IŞIK

Minikler okuma yazma öğrenmenin
mutluluğunu yaşadı
Afyonkarahisar’ın Bolvadin
ilçesinde gerçekleştirilen okuma
bayramında minikler okuma yazma
öğrenmenin mutluluğunu yaşadı.
Bolvadin ilçesinde ki Ceylan Emet İlkokulu’nda okuma bayramı
gerçekleştirilen. 1-B sınıfı öğrencileri tarafından gerçekleştirilen
okuma bayramına velilerde katıldı. Okuma bayramında minikler

okudukları şiirlerle ayakta alkışlanırken, velilerde en az çocukları
kadar mutluluk yaşadı. Veliler etkinlik sonrası 1-B sınıf öğretmeni
Sümeyra Kocabıyık’a teşekkür etti. >>İHA

UEFA ve Ulusal
Kulüp Lisansı alan
kulüpler belli oldu

TFF Kulüp Lisans Kurulu, 2024-2025 
sezonu için UEFA ve Ulusal Kulüp Lisansı

almaya hak kazanan kulüpleri belirledi.
Buna göre, 14 Kulüp UEFA Lisansı, 4 Kulüp

ise Ulusal Lisans almaya hak kazandı.

TFF'den konuyla ilgili yapılan açıklamada, "TFF Kulüp
Lisans Kurulu bugün yaptığı toplantıda lisans adayı kulüp-
lerin sunduğu dosyaları; Kulüp Lisans ve Finansal

Sürdürülebilirlik Talimatı'nda ve UEFA Kadınlar Şampiyonlar Ligi Kulüp Lisans
Talimatı'nda aranan Hukuki, Sportif, Altyapı, Personel-İdari, Futbol Sosyal
Sorumluluk ve Mali kriterler yönünden inceledi ve 2024-2025 sezonu için
UEFA ve Ulusal Kulüp Lisansı almaya hak kazanan kulüpleri belirledi. Yapılan
incelemeler sonucunda UEFA Lisansı almaya hak kazanan kulüpler; Trendyol
Süper Lig'den Fenerbahçe, Galatasaray, Trabzonspor, Beşiktaş, Çaykur
Rizespor, Rams Başakşehir, Kasımpaşa, Corendon Alanyaspor, Samsunspor
ve İstanbulspor ile Trendyol 1. Lig'den Göztepe ve Turkcell Kadın Futbol
Süper Ligi'nden Beşiktaş Kadın Futbol Takımı, Fenerbahçe Kadın Futbol
Takımı, Galatasaray Kadın Futbol Takımı kulüpleridir. Yapılan incelemeler
sonucunda Ulusal Lisansı almaya hak kazanan kulüpler ise Trendyol 1.
Lig'den, Bodrumspor FK, Manisa Futbol Kulübü, Adanaspor ve Bandırma
Spor kulüpleridir. Buna göre 14 Kulüp UEFA Lisansı, 4 Kulüp ise Ulusal
Lisans almaya hak kazandı. Kurul, kalan 58 kulübe ise kriter eksiklerini
tamamlamaları için ilgili maddelere göre 30 ve/veya 60 gün ek süre tanıdı"
ifadelerine yer verildi. >>İHA

Şampiyondan
Başkan Öztaş’a ziyaret
Gaziantep'te düzenlenen Türkiye Minikler Karate
Şampiyonası'nda 2014 doğumlu kategorisinde

yarışan Sandıklı’lı Sporcu Mustafa Eren GÜDER,
Kata dalında Türkiye şampiyonu oldu. Güder,
Başkan Adnan Öztaş’ı makamında ziyaret etti. 

Türkiye şampiyonu Mustafa Eren GÜDER, Sandıklı Belediye Başkanı Adnan
Öztaş’ı makamında ziyaret etti. Ziyarette Güder, Başkan Öztaş’a şampiyon-
luk yoluna nasıl hazırlandığını ne neler yaptığını anlattı. Başkan Öztaş,
Türkiye şampiyonu olan Mustafa Eren Güder’e başarısından dolayı plaket
taktim etti. Başkan Öztaş, "Mustafa Eren kardeşimizin bu büyük başarısı biz-
leri gururlandırdı. Kendisini ve ailesini tebrik ediyorum. Bu tür başarıları
desteklemek ve teşvik etmek bizim için önemli. Kendisine bundan sonraki
spor yaşamında başarılar diliyorum" ifadelerini kullandı. >> İBRAHİM ARTIÇ
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NÖBETÇİ ECZANELER
KADINANA

Hattatkarahisar Mh. 14. Sok. Doğan Sitesi
213 31 50
KANLICA

Kanlıca Mah. Sağlık Ocağı Karşısı
216 67 78

İPEK ÖZTEKE
Park Hastanesi Karşısı

213 99 44

Türk Mühendisler Derneği’nde
Vali Yiğitbaşı’na ziyaret
Türk Mühendisler Derneği Afyonkarahisar Temsilcisi Tolga

Şahiner ve yönetim kurulu üyeleri, Afyonkarahisar Valisi Kübra
Güran Yiğitbaşı'nı makamında ziyaret etti. Ziyaret sırasında,

derneğin çalışmaları ve projeleri hakkında bilgiler verildi.

Türk Mühendisler Derneği Afyonkarahisar
Temsilcisi Tolga Şahiner, Türk Mühendisler
Derneği'nin amacının mühendislik mesleğinin

gelişimini desteklemek, meslek mensupları arasında
dayanışmayı artırmak ve mühendislerin mesleki sorun-
larına çözüm bulmak olduğunu belirtti. Derneğin, çeşitli
eğitim programları, seminerler ve sosyal etkinliklerle

üyelerinin mesleki bilgi ve becerilerini geliştirmelerine
katkıda bulunduğunu vurguladı. Vali Kübra Güran
Yiğitbaşı, derneğin çalışmalarını takdirle karşıladığını
ifade ederek, mühendislerin toplumun gelişiminde ve
kalkınmasında önemli bir rol oynadığını belirtti. Ziyaret,
karşılıklı görüş alışverişi ve işbirliği olanaklarının
değerlendirilmesiyle sona erdi. >>HÜDAYİ ACAR

Başkan Köksal’ın 
ilk mahalle ziyareti Ataköy’e 

Başkan Yardımcısı Erkan Uysal ve Birim
Müdürleri ile birlikte, Ataköy Mahalle
Muhtarı Hasan Öz'ü ziyaret eden Başkan

Burcu Köksal, vatandaşlarla bir araya gelerek
sorunları yerinde tespit edip, çözümler üretti.

“GECE GÜNDÜZ
DEMEDEN ÇALIŞACAĞIZ”

Muhtarlık binasında talepleri dinleyen Başkan
Köksal;  “Seçimden önce söz verdiğimiz gibi,
‘Yerinde tespit, yerinde çözüm’ anlayışı ile her
mahallemize ve her semtimize eşit hizmet götüre-
ceğiz.  Hizmetten mahrum kalmış olan tüm mahal-
lelerimiz için gece gündüz demeden çalışacağız.”
diye konuştu. Ataköy halkının Başkan Burcu
Köksal'a olan sevgisi ve desteği, bu anlamlı ziyare-
tle bir kez daha gözler önüne serilerken Başkan
Köksal mahallede yapılacak yatırımlar ve çalış-
malar için vatandaşlardan gelen talepleri dinledi,
Afyonkarahisar'ı daha yaşanabilir bir kent haline
getirme yolunda kararlılıkla ilerlediklerini vurguladı.

BAŞKANDAN HALK EKMEK MÜJDESİ 
Çok amaçlı salonun düğün sezonuna yetiştirilmesi
talimatında bulunan Başkan Köksal, mahalle
sakinlerinin binadan faydalanması gerektiğine
işaret etti. Ataköy’e halk ekmek satış büfesi talebi-

ni de geri çevirmeyen Başkan Köksal, Yüntaş
Genel Müdürü Kemal Doğan’ı aradı. Başkan, hem
Ataköy, hemde Mareşal Fevzi Çakmak Mahallesi
sakinlerinin ortak kullanım noktasındaki bir
bölgede halk ekmek büfesinin konulacağı müjdesi-
ni verdi. Kadın Kültür Evi’ni de ziyaret eden Başkan
Köksal, Belediye tarafından yapımı tamamlanan
Ataköy Düğün Salonun da incelemelerde bulundu. 

ATAKÖY HALKINDAN TAM DESTEK
Ataköy Mahalle Muhtarı Hasan Öz ise Başkan
Burcu Köksal’a teşekkür ederek “Belediye Başkanı
olarak seçilmenizi içtenlikle tebrik ediyorum. Uzun
yıllardır sergilediğiniz liderlik ve hizmet anlayışıyla
hepimizin takdirini kazandınız. Belediye Başkanlığı
görevinizde de aynı azim ve kararlılıkla çalışa-
cağınızdan hiç şüphemiz yok. Mahallemizin
refahını, huzurunu ve gelişimini sağlayacak pro-
jelere imza atacağınıza olan inancımız tam. Ataköy
Mahallesi sakinleri adına, mahallemizin
ihtiyaçlarını her zaman ön planda tutan, halkımızla
iç içe ve onların sorunlarına duyarlı bir lider olarak
sizi her zaman destekleyeceğimizi belirtmek ister-
im. Sizin liderliğinizle, daha yaşanabilir, daha mod-
ern ve daha huzurlu bir çevreye kavuşacağız.”
dedi. >>HÜDAYİ ACAR

“Bağımlılıkla Mücadele”
konferansı düzenlendi

Konferansta Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü
Psikoloğu Sevde Nur Yılmaz ve Psikolog Esma Elmas ile
Afyonkarahisar Narkotik Suçlarla Mücadele Şube
Müdürlüğü Polis Memuru Yusuf Balta konuşmacı olarak
yer aldı.  Konferansa Güzel Sanatlar Fakültesi (GSF)
Dekanı Prof. Dr. Şerife Ebru Okuyucu, Dekan Yardımcısı
Dr. Öğretim Üyesi Fevzi Nuri Kara, akademik ve idari per-
sonel ile öğrenciler katıldı.

“KONTROLSÜZ KULLANIM 
BAĞIMLILIK RİSKİ OLUŞTURUYOR”

Konferansta ilk sözü alan Psikolog Sevde Nur Yılmaz,
alkol ve tütün bağımlılığı hakkında bilgi verdi. Yılmaz
bağımlılığı, kişinin kullandığı madde ya da bir davranışı
üzerinde kontrolünü kaybetmesi olarak tanımladı. Yılmaz,
“Kontrolsüzce kullanılan her madde ya da yapılan her
hangi bir davranış bağımlılık oluşturma riski taşır. Alkol,
madde, tütün ve teknoloji gibi bir çok şeye karşı bağımlı
olabiliyoruz” dedi. Yılmaz konuşmasında bağımlılıkta
beyindeki ödül sisteminin rol oynadığını belirterek, “Bize
haz veren şeyler bu bölgeyi uyarıyor. Bu bölge de bu
uyarıcı maddeyi tekrar tekrar almak istiyor. Bağımlılık,
beynin işlevsel bozukluğu çerçevesinde ele alınan bir
hastalıktır. Bağımlılıkta biyolojik, psikolojik, çevresel,
genetik gibi pek çok ekten rol oynuyor” diye konuştu.

“ÇEVRİM İÇİ GEÇİRİLEN SÜRE ÖNEMLİ”
Psikolog Esma Elmas ise “Teknoloji Bağımlılığı” konusun-
da bir konuşma yaptı. Elmas, internetin hayatın her alanı-
na yayılmış olduğunu ve bununla birlikte riskli kullanım-
ların da beraberinde geldiğini söyledi. Elmas, internet
bağımlığını, kişinin devamlı internet kullanmak istemesi,
internet kullanımını kontrol edememesi olarak tanımla-
yarak “Bağımlılık belirtileri diğer bağımlılıklarda görülen
belirtilerle benzerlik taşımaktadır. İnternet kullanımı için
aşırı istek, online geçirilen sürenin farkına varılamaması,
yoksun kalındığında ise sinirlilik gibi belirtileri vardır.
Haftada 40 ila 80 saate varan kullanım söz konusudur.
Bilgisayar başından kalkamadıkları için, evden dışarı çıka-
mayan, okula gidemeyen gençlerle karşılaşılmaktadır”
diye konuştu.

“ARKADAŞ ÇEVRESİNE DİKKAT EDİLMELİ”
Polis Memuru Yusuf Balta konuşmasında “Madde
Bağımlılığı”nı anlattı. Balta, 1057 farklı tür uyuşturucu
madde çeşidi olduğuna dikkat çekerek uyuşturucu

maddeyle mücadeleye etkin
şekilde devam ettiklerini
söyledi. Balta izledikleri
filmler ya da arkadaş
çevresinden dolayı
madde bağımlısı olan
kişilerin çok daha ağır
hasar aldıklarını
ifade etti. Balta,
“Uyuşturucu madde
belirli bir miktarda
k u l l a n ı l d ı ğ ı n d a
merkezi sinir sistemini
etkileyerek kişinin akli,
fiziki ve psikolojik den-
gesini bozan bir madde.
Madde bağımlığı ise belirli
kullanımlardan sonra, kul-
landığınız maddeyi bırakmakta zor-
lanıyorsunuz, ve onsuz bir hayatı devam ettiremiyorsunuz”
dedi. Balta, bağımlı kişilerin fiziki, sosyal ve ruhsal durumları
hakkında bilgi verdiği konuşmasında çevrede ne kadar bağım-
lı varsa, kişinin maddeye ulaşmasının o kadar kolay olduğuna
dikkat çekti. >>MEVLÜT TINAS

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Sağlık Kültür ve Spor Daire Başkanlığı
(SKS) tarafından “Bağımlılıkla Mücadele” konferansı düzenledi. 

Emirdağ Zabıtasından
Marketlere Denetim 

Emirdağ Belediyesi Zabıta Ekipleri, halk sağlığını koruma ve tüketici haklarını
savunma amacıyla ilçe genelindeki marketlerde kapsamlı denetimler gerçekleştirdi.

Yapılan denetimlerde, özellikle gıda ürünlerinin son
kullanma tarihleri dikkatlice incelendi. Tarihi geçmiş
süt ürünleri, et ve et ürünleri, konserve gıdalar ve
diğer paketli gıdalar raflardan toplandı. Denetimler
sırasında market sahiplerine ve çalışanlarına da
gıda güvenliği konusunda bilgilendirme yapıldı ve bu
tür ihlallerin tekrarlanması durumunda daha ağır
yaptırımlar uygulanacağı belirtildi.Emirdağ Belediye
Başkanı Serkan Koyuncu, konuyla ilgili yaptığı açık-
lamada, halkın sağlıklı ve güvenilir gıdalara erişimini
sağlamak için denetimlerin aralıksız devam edeceği-
ni vurguladı. Başkan Koyuncu, "Vatandaşlarımızın
sağlığı bizim önceliğimizdir. Bu nedenle, belediye
olarak marketlerdeki gıda ürünlerinin güvenliğini
sürekli olarak kontrol ediyoruz. Herhangi bir olumsu-
zluk tespit edildiğinde, gerekli müdahaleleri yaparak
halkımızın sağlığını korumak için çalışıyoruz," dedi.
Başkan Koyuncu ayrıca, vatandaşların da bu konu-
da duyarlı olmalarını ve tarihi geçmiş ürünleri tespit
etmeleri durumunda zabıta ekiplerine bildirimde

bulunmalarını istedi. "Toplum olarak bu konuda bil-
inçli olmamız ve birlikte hareket etmemiz gerekiyor.
Vatandaşlarımızın ihbarları, bizim denetimlerimizi
daha etkili hale getirecek ve halk sağlığını koruma
amacımıza ulaşmamızda bize yardımcı olacaktır,"
ifadelerini kullandı.Zabıta ekipleri, denetimler sırasın-
da tespit ettikleri ihlalleri raporlayarak ilgili mercilere
iletti ve bu süreçlerin şeffaf bir şekilde yürütüldüğünü
belirtti. Ayrıca, denetimlerin sadece marketlerle sınır-
lı kalmayacağı, ilçedeki tüm gıda satış noktalarının
düzenli olarak kontrol edileceği açıklandı.Sonuç
olarak, Emirdağ Belediyesi'nin bu tür denetimlerle
halk sağlığını koruma konusundaki kararlılığı ve titiz
çalışmaları, ilçedeki gıda güvenliği standartlarının
yükseltilmesine önemli katkı sağlamaktadır. Belediye
yetkilileri, bu tür uygulamaların devam edeceğini ve
vatandaşların sağlıklı, güvenli gıdalara erişimini
sağlamak için ellerinden gelen tüm çabayı göstere-
ceklerini bir kez daha vurguladı.
>>IZZET IŞIK

Belediye Başkanı Burcu Köksal, 31 Mart seçimlerinin
ardından ilk ziyaretini Ataköy Mahallesi’ne gerçekleştirdi. 


